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Město Pohořelice 
 

Zápis 

ze 113. schůze rady města konané dne 21. 5. 2018 

 

Účast: Ing. Svoboda, Bc. Novák, DiS., Ing. Kudrna, A. Saitl,  Mgr. Janičatová, P. Hemala, 

tajemník Ing. Blecha a Mgr. Babčanová, zapisovatelka 

Omluven: Mgr. Rouzek (dostavil se později v průběhu jednání rady) 

Host: Mgr. Jan Zdražil, externí poradce stomatologické  kliniky AK DENT, s.r.o., se sídlem v 

Miroslavi 

Zahájení: 13:00 hodin  

   

Schůzi rady města (dále jen RM) svolal, zahájil a řídil starosta města Ing. Svoboda. Starosta 

následně přítomným členům RM předložil návrh programu, o kterém nechal hlasovat. V době 

zahájení schůze rady bylo přítomno 6 členů RM.   

 

Zahájení:   

Usnesení č. 1/113/18: RM schvaluje program schůze v tomto znění:  

1. Zahájení 

2. Zajištění stomatologické péče v Pohořelicích 

3. Různé 

4. Závěr    

 

Výsledek hlasování: 6 pro 

 

ad 2) Zajištění stomatologické péče v Pohořelicích 
Mgr. Jan Zdražil, zastupující na jednání firmu AK DENT, s.r.o., nejprve omluvil neúčast 

MUDr. Klejdusové. V době konání schůzky byla služebně v Praze. 

Uvedl, že firma předpokládala, že slíbený rozsah stomatologických služeb zajistí – tedy 2 

zubaře s praxí. Každoročně se firmě hlásilo několik absolventů medicíny, kteří si pak 

následně v Miroslavi doplňovali praktické zkušenosti. Letos se nikdo nepřihlásil a naopak 

ještě 2 zkušení zubaři dali výpověď. Za těchto okolností firma nemůže přislíbit zajištění 

stomatologických služeb. Stomatologickou péči o občany v omezené míře by bylo možné 

zajistit v případě, že se městu (nebo AK DENTu) podaří zajistit medika (medičku). V tom 

případě by ve 2 ordinacích v Pohořelicích bylo možné „postavit“ službu ve složení zkušený 

lékař a medik po dobu 2 dnů v týdnu. Zbytek týdne by medik sbíral zkušenosti v Miroslavi.  

Za těchto okolností konstatovali přítomní členové rady i zástupce AK DENTu, že je zbytečné 

podepisovat či jakkoliv upravovat smlouvu připravenou městem. Podmínky uvedené ve 

smlouvě by nebyly určitě splněny a za těchto okolností společnost AK DENT smlouvu se 

závazky nepodepíše. Pokud se městu podaří zajistit stomatologickou péči prostřednictvím jiné 

firmy, AK DENT nebude jakkoliv tuto skutečnost negovat, spíše ji kladně přivítá. Město a 

AK DENT by mohly v součinnosti připravit inzerát, oslovující mediky nebo zkušené zubaře. 

Město může nabídnout např. startovací byt. 

Usnesení č. 2/113/18: RM ukládá připravit ve spolupráci s AK DENTem text inzerátu, 

oslovujícího vycházející studenty, resp. oslovující zkušené lékaře. Nabídka práce 

v ordinacích v Pohořelicích pod vedením zkušených lékařů, město se bude snažit pomoci 

vyčleněním startovacího bytu. 

Výsledek hlasování: 5 pro, 1 se zdržel Z: Formanová  
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ad 3 Různé 

Starosta tlumočil žádost zástupce společnosti provozující „Mobilní rozhlas“ (informování 

občanů formou SMS zpráv, možnost hlásit černé skládky mobilem apod.). Žádost se týkala 

možnosti vystoupit na některé z příštích rad, aby zástupce společnosti představil možnosti 

tohoto systému. 

Starosta dal hlasovat o následujícím textu usnesení - RM souhlasí s přizváním zástupce 

„Mobilního rozhlasu“ na jednání RM. 

Výsledek hlasování: 3 pro, 3 proti, nebylo přijato usnesení 

 

Starosta informoval přítomné radní, že společnost Fuertes Development předložila studii 

zástavby části lokality na ul. Znojemská. Jedná se o umístění staveb obchodních domů (Lídl, 

Billa + další drobnější provozovny) a navazující bytové výstavby. Předložená studie je 

výsledkem konzultací s Ing. Hučíkem (zpracovatel studie zástavby z roku 2008). Vzhledem 

ke skutečnosti, že firma Fuertes vystupuje jako zástupce společnosti Billa a současně i 

jménem společnosti Lídl, přičemž společnost Lídl nedala k tomuto zastupování firmě Fuertes 

mandát, nechtěla většina radních tento materiál projednat. Navrhli vznést dotaz na společnost 

Lídl, jakým způsobem chce dále s městem jednat. Zda přímo, nebo prostřednictvím 

developera. 

 

(14.40 Dostavil se radní Mgr. Rouzek, počet členů RM 7) 

Starosta informoval o připravovaném programu pro delegaci z Poraje (8.-10. 6. 2018).  

- Pátek příjezd 16 hod., příchod na Slavnosti, účast na Slavnostech města, večeře 

- Sobota – odjezd do Znojma, prohlídka města, oběd, příjezd do Pohořelic, 17 příchod 

na Slavnosti, večeře v Krčmě U císařské cesty v Branišovicích, účast na Slavnostech 

- Neděle – snídaně, dopolední prohlídka města, oběd Le Cafe, odjezd. 

 

Radní Rouzek navrhl jako sobotní program prohlídku části areálu Rybníkářství Pohořelice ve 

Velkém Dvoře (nově otevřenou odchovnu, prodejnu atd.). Cílem by mělo být ukázat delegaci 

něco opravdu místního. Radní Saitl navrhnout pojmout prohlídku „sportovně“. Například jako 

projížďku na kolech, spojenou následně s ochutnávkou vína například v Ivani. Jako výhodu 

vidí skutečnost, že členové delegace stihnou vystoupení Ewy Farne na Slavnostech (15 hod.). 

Zpěvačka je v Polsku známá.  

Mgr. Janičatová nabídla možnost vyzkoušet v neděli dopoledne discgolfová stanoviště 

v parku a na vojenském hřišti. 

RM pověřila Ing. Kohútovou, aby zajistila změnu sobotního programu (zrušení 

prohlídky podzemí ve Znojmě, zrušení objednávky autobusu na sobotu, zrušení večeře 

v Branišovicích). 
 

Radní obdrželi výsledky výběrového řízení na dodavatele projektové dokumentace pro 

provedení stavby (PDPS) přístavby ZŠ na ul. Dlouhé 35. Byly předloženy 4 nabídky, z nichž 

3 byly hodnoceny (jedna z nabídek nebyla označena „NEOTVÍRAT“ a byla po podání na 

podatelně otevřena). Výběrová komise doporučila ke schválení nabídku Ing. arch. Kaňka za 

sumu 1.975.000 Kč bez DPH.  

Usnesení č. 3/113/18: RM schvaluje jako dodavatele PDPS pro přístavbu ZŠ Dlouhá 

firmu Ing. arch. Jindřich Kaněk. Nabídnutá cena činí 1.975.000 Kč bez DPH. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Ing. Mlýnková 

 

Radní obdrželi výsledky výběrového řízení na dodavatele stavby – Rekonstrukce objektu 

Pfann. Byly předloženy 4 nabídky. Jako nejvýhodnější se výběrové komisi jeví nabídka 
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společnosti WELLCO Brno, s.r.o. za cenu 46.656.573 Kč bez DPH. Společnost ale 

v nabídkovém řízení nedoložila kvalifikační kritéria. 

Usnesení č. 4/113/18: RM schvaluje vyzvat uchazeče o rekonstrukci hotelu Pfann – fi 

WELLCO Brno, s.r.o., k doložení kvalifikačních kritérií v termínu do 3 dnů.  

Výsledek hlasování: 7 pro Z: Ing. Mlýnková 

 

 

Ad 4) Závěr 

Schůzi rady města ukončil starosta ve 14.50 hod. 

 

 

 

 

Ing. Josef Svoboda       Bc. Miroslav Novák, DiS. 

starosta města     místostarosta města 

  


